



产品概述 Applications

- 液压拆车剪在报废汽车拆解行业发挥了重要作用，同时也广泛应用于其他领域。
- 1、在废旧金属回收行业，液压系统通过强大的切割力量提高了废料处理效率，促进了资源循环利用。
 - 2、在建筑拆迁行业，被用于大型机械设备的操作和切断。
- 拆车剪凭借其强大的切断力量、卓越的安全性、高效的工作效率和多功能的应用领域，不仅在废弃车辆拆解行业发挥着关键作用，而且在其他应用领域也得到了广泛的应用。

Hydraulic dismantling and shearing fluid has played an important role in the dismantling industry of scrapped vehicles, and is also widely used in other fields.

1. In the waste metal recycling industry, hydraulic systems improve waste treatment efficiency and promote resource recycling through powerful cutting forces.

2. In the construction and demolition industry, it is used for the operation and cutting of large mechanical equipment.

With its powerful cutting force, excellent safety, efficient work efficiency, and multifunctional application fields, the car dismantling cutter not only plays a key role in the abandoned vehicle dismantling industry, but also has been widely used in other application fields.

技术参数 Technical Specifications

型号 Type	适用挖机型号 Applicable Type	最大开口 (mm) Max Opening	外形尺寸 (mm) Overall Dimension	重量 (kg) Weight
CHJ160	90-160	650	2100×1100	900
CHJ230	180-260	850	2500×1400	1600

